
Naturskyddsföreningen i Finspång 
Protokoll fört vid styrelsemöte den 8 oktober 2024 i Trummis. 

 

 Närvarande: Bo Tufvesson, Sven-Erik Pettersson, Roger Karlsson, Bo Karlsson,  

 Peder Antonson, Eva Haraldsson och Ingvar Tibblin. 

 
 

 

§  1 Mötet öppnades. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen. 

 

§  2 Dagordningen upplästes och godkändes. 

 

§  3 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 
   

§  4 Ekon. rapport  

• På plusgirot 28 331:64 och Landshypotek bank 95 659:03. 

• Rogers utgift för toasits till dasset, 100: -, godkändes. 

• Bo K:s utgift till Sara för fårbete, 800: -, godkändes. 

• Bidrag från Familjen Bloms minnesfond, 11 630: - täcker alla utgifter för avslutning vid 

Gruvstugan (musik och fika) och Sebastian Kirppu. 

Nytt bidrag, 36 000: -, sökt tom april 2025. 

• Sökt verksamhetsbidrag från kommunen avsedd till I Lind, T Bannerhed och T Wall.  

har avslagits pga. att vi fått bidrag till förening av särskild vikt. 

 

§  5 Aktuella ärenden 

• Höstprogrammet, 

o Norrbottens skogar 10/10, S-E hälsar välkommen och är ansvarig 

o I lodjurets trakter 13/10, Bo T ansvarig 

o Bildvisning med I Lind 17/10, Peder ansvarig 

o Höststädning på Holmsjöhultängen 19/10, Bo K ansvarig 

o Miljöarbete i skogen 24/10, S-E ansvarig 

o Ragnetorp 25/10, Ingvar ansvarig 

o Tärortsnära skog – Bönnern 7/11, Eva ansvarig 

o Skog som rekreation - Hinnerstorp 10/11, Ingvar ansvarig 

o Edet Ljusfallshammar 14/11, Bo T ansvarig 

 

• Program 2025 S-E berättade om programtankar –favoriter i repris och Mat & miljö. 

• Vindskydd S-E har fått två offerter på material, 8300: - oberoende av modell. Roger 

och Bo K kommer överens om modell och Roger kontaktar XL-bygg. Beslutades att 

bygga i egen regi då flera intresserade finns. 

Vägen till Ölstadsjöns naturreservat går över Trummis så fågeltorn och vindskydd bör 

ingå i leden. 

• Valberedning önskvärt med två pers. 

De bör känna många, delta i vår verksamhet och få stöttning av oss. 

S-E kontaktar Dag Möller och Lars Isaksson inom två veckor och återkommer nästa  

möte. Bo T kontaktar Hanna Maltzoff ang. att ingå som styrelsemedlem fram till 

årsstämman. 

• Länsförbundet Peder har väckt frågan om att vi inte kan låta det fortgå som nu. Har vi 

någon strategi för att få en ny styrelse? Vi bör höra med de andra kretsarna om de är 

nöjda med nuvarande upplägg. Har inte hänt något sedan vårt möte med länsförbundet 

för snart ett år sedan. 



 

§  6     Rapporter  

• Genomförda programpunkter 

o 12/9 Trollkäringeskogen m S Kirppu, 30 pers. – trevligt och ett bra koncept med 

vandring +föredrag samma dag 

o 12/9 Skogens mångfald - föreläsning m S Kirppu, 59 pers. 

o 15/9 Gulten en klarvattensjö, 25 pers. – en vacker dag 

o 19/9 Stiftets skogspolitik, 16 pers. 

o 22/9 Gällsängsskogen, 11 pers.- hittade mycket intressant. 

o 29/9 Möte m T Nyberg vid Omberg, 10 pers. intressant 

o 30/9 Septemberträff på Holmsjöhultängen, 9 pers. fåren kvar väl betat. 

o 2/10 Falla skog studiebesök, 18 pers. många intresserade, bra arrangerat. 

o 5/10 Världsskådardagen vid Trummis, 20 pers. glada, ormvråk, sparvhök och 

havsörn bl.a. visade sig. 

o 6/10 Pjältån m Stefan Lundberg, 29 pers., intresserade barn, mycket intressant 

information om hur ekosystemet fungerar men ingen öring. 

• Obs av hasselsnok En person har kontaktat Bo T ang. att hon troligen sett en 

hasselsnok inom kommunen. Bekräftad hasselsnok och inlagd på artportalen. 

• Inventering skyddsvärda arter i kommunen Sista kollen görs efter regnet om 

korallticka på Ekön. 

• Synpunkter på FSC certifierad skogsägare. Ingvar har skickat in svar. 

• Nya medlemmar fyra pers. har tillkommit, Nu 512 medlemmar. 

• Möte Henrik Hildemar och Steve Betnér Bo T och Ingvar träffade dem ang. tätortsnära 

skogar. De vill veta hur vi tycker att Holmen hanterar tätortsnära skogar. De önskar 

utbildning hur man anmäler på artportalen. Bo T håller på att lära sig rapportera på 

artportalen. Är de intresserade av att hjälpa till i föreningen? 

• Kretsordförandeträff i Linköping 2/10 Bo T rapporterade – energifrågan bl.a. 

solenergipolicy togs upp och deltagande föreningar presenterade vad de jobbar med. 

Kinda-Ydre återstartar med ny ordförande. 

 

§  7 Skrivelser  

• Regionmöte Birdlife 12/11 Naturrum Tåkern Bo T och Roger åker. 

• Årsbok 2024 – Våtmark Ett ex. cirkulerar, Bo K börjar. 

• Vattenråd 21/10 Bo T har anmält sig. 

• Kommunpolitiker vill träffa vår förening Bo T har svarat Ja, någon kontaktar honom. 

  

§  8   Övriga frågor 

 Samtal från Lars Eriksson Han erbjuder sig att hålla i en programpunkt på kvällstid. Bo T 

svarar att det är ok och att han väljer datum. Annons kommer på fb och hemsida. 

 

§  9 Nästa möte tisdag 12 november 2024 kl. 18.30 i Alléhotellet. Bo K bokar. 

 

§ 10 Mötet avslutas. 

 

 

 

 

 

 

     Vid protokollet 
 

   Eva Haraldsson 


